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по делам о банкротстве
Статья посвящена исследованию вопросов роли саморегулируемых организаций в деятельности 

арбитражных управляющих, а также в процессе по делу о банкротстве. Так, автор уделяет особое 

внимание организации контроля за деятельностью арбитражных управляющих, обращает внимание 

на факторы, которые фактически мешают реализации функций саморегулирования в данной сфере. 

Рассматривая финансовые аспекты деятельности арбитражных управляющих, автор приходит к вы-

воду о том, что на сегодня у руководства саморегулируемых организаций отсутствует эффективная 

мотивация в отношении поддержания уровня профессионализма и ответственности арбитражных 

управляющих. В связи с данным выводом автор предлагает решение данной проблемы, которое не-

обходимо проводить не только на законодательном уровне, но и на доктринальном. 
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The Role of Self-Regulated Organizations of Insolvency Practitioners in Exercising Justice in Bankruptcy Cases
The article is devoted to the study of the role of self-regulatory organizations in the activities of arbitration 

managers, as well as in the process of insolvency proceedings. So, the author pays special attention to the 

organization of control over the activities of arbitration managers, draws attention to factors that actually impede 

the implementation of self-regulation functions in this area. Considering the financial aspects of the activities of 

arbitration managers, the author comes to the conclusion that today the leadership of self-regulatory organizations 

lacks effective motivation in maintaining the level of professionalism and responsibility of arbitration managers. 

In connection with this conclusion, the author proposes a solution to this problem, which must be carried out 

not only at the legislative level, but also doctrinal.
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